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Radny Miasta Kalisza

W  odpowiedzi  na  interpelację  Pana  Radnego  z  dnia  27  czerwca  2019r.,
dotyczącą rozważenia  możliwości  zamontowania  na  ulicach naszego miasta  ławek,
z których w szczególności mogłyby korzystać osoby starsze uprzejmie informuję, że
propozycja ta doskonale wpisuje się w priorytety i zakres prowadzonej od niedawna
przez Miasto Kalisz, długofalowej polityki prospołecznej, a zwłaszcza tej skierowanej
do seniorów. 

Podejmując zgłoszony przez Pana Radnego temat, informuję, że „pilotażowo”
dwie - trzy  pierwsze ławki zostaną zamontowane, zgodnie z Pana sugestią, na ulicy
Śródmiejskiej, w rejonie posesji o numerach 34 i 35. Jeżeli inicjatywa ta spotka się
z  życzliwym  przyjęciem   mieszkańców,  a  przede  wszystkim  naszych  seniorów,
to dalsze wyposażanie ulic Kalisza w ławki będzie kontynuowane. 

Dziękuję Panu Radnemu za zainteresowanie tematem, jednocześnie zapewniam
o mojej  trosce  o  zapewnienie  wszystkim mieszkańcom miasta,  a  w  szczególności
osobom starszym, jak najlepszych warunkach do życia na jego terenie.




